
    Styrelsemöte 2025-01-16 

 

Protokoll från styrelsemöte med Loftahammars Golfklubb och Loftahammars Golf AB,  
16 januari 2025 kl 19.00. 
Plats: LGK/digitalt   
    
Närvarande fysiskt:    Närvarande digitalt: 
Svante Gustafson, ordförande   Åsa Johansson 
Claes Asklöf     Katarina Liden 
Ossian Nilsson                                                 Johan Grevelius 
Mikael Törnborg                                               Tommy Johansson 
Sara Stenbeck                   Susanne Thunholm 
Göran Lund, valb. §5                                                                    

§1 Mötet öppnades av ordförande Svante Gustafson som hälsade alla välkomna. 

§2 Förslag till dagordning presenterades och godkändes. 

§3 Till sekreterare valdes Susanne Thunholm 

§4 Till justerare valdes Claes Asklöf 

§5 Valberedningen har ordet 
Valberedningen kommer att ta personlig kontakt med alla styrelseledamöter för att arbeta fram ett 
förslag till styrelse inför kommande årsmöte/stämma 

§6 Godkännande av protokoll från 24-11-11 
Protokoll från 24 -11-11 godkändes 

§7 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll från föregående möte 24-12-29 gicks igenom 

§8 Klubbchefens rapport 
a. Avtal med Anticimex är uppsagt och nytt avtal tecknas vid behov 
b. Avtal med Securitas är uppsagt.  
Tekniken har utvecklats och alternativa lösningar finns, dessa kommer att undersökas under 
uppsägningstiden (1år) för att finna en passande framtida lösning.  
c. Offerter gällande försäkring kommer att efterfrågas. 
d. Inköp av Golfbil. Förslag att 2 x begagnade golfbilar köps in till en total kostnad av 110.000 kr. 
Detta diskuterades och godkändes av styrelsen 
e. Nya avgifter för hyra av golfbil 2025. 
Förslag till nya avgifter diskuterades och godkändes enligt: 
-18 hål 500 SEK. Det är då en höjning med 100 kr jämfört med 2024 



 
-Personer med läkarintyg betalar 250 kr. Det är då en höjning med 50 kr jämfört med 2024 
-SRSS personal lånar kostnadsfritt golfbil under sin jourtid om bil finns tillgänglig.  
f. Höjd avgift greenfee.  Nivå på höjning diskuterades om ca 15 kr för 18 hål och 10 kr för 9 hål. 
Styrelsen beslutade att ge Klubbchef i uppdrag att se över alla greenfeeavgifter utifrån ovan och 
runda av till jämna tal. 
g. Banan 
-Utifrån arbete i projektet ”En bättre spelupplevelse” beslutades att gallring kommer att utföras på 
vissa platser bl.a för att vårsol ska nå ner till gräsytor. Det kommer att startas snarast. Det gäller 
runt green på 2:an, trädridå mellan 2:an och 5:an.  
Mellan 8:an och 9:an kommer björk att gallras till förmån för ek. 
Det gallrade virket kommer att säljas och beräknas täcka arbetskostnaden 
h. Kommande grävarbeten. 
Det finns plan för grävarbete vid diket 2:an, 5:an och tee 6:an. Vi inväntar svar från entreprenör när 
detta kan ske. 
i. Leveransen gällande greenklipparen som beställdes 2023 har skjutits fram flera ggr. Senaste 
beskedet är att den levereras under april 2025 
j. Delar till Fairwayklippare är beställda 
k. Sommarpersonal. 
Sista datum för ansökan är 31/1. I dag har ca 5-10 ansökningar inkommit. Under April/Maj kommer 
aktuell personal att introduceras. 
Arbete gällande schema för kansliet pågår. 
l. Juniorträning. 
Hur och vem som kommer att ansvara för Juniorträning är i dag oklart. Olika lösningar diskuteras 

§9 Rapporter från kommittéer: 

Tävlingskommitté: 
-Möte genomfördes 9 Januari.  
-Mängden tävlingar och format kommer att se ut som tidigare år.  
-Nyhet för KM, KM 2025 kommer att innehålla en Hcp tävling parallellt med scratchspel. 
-Golfamore har visat intresse för att arrangera en tävling på Loftahammar GK. Diskussioner pågår 
-Utbildning i GIT-systemet finns tillgänglig 8/3, 9/3 eller 10/3. Två personer har anmält intresse för 
detta. Klubben ser positivt på om fler vill genomgå denna utbildning då vi i dag är få som kan 
administrera tävlingar i GIT. 
-Styrelsen beslutade om nya avgifter för att hyra banan. 
Lågsäsong: 20.000 kr 
Högsäsong: 30.000 kr 

Damkommitté: 
Inget att rapportera 

Herrkommitté: 
Inget att rapportera 



Bankommitté: 
I samband med att projektet ”En bättre spelupplevelse” avslutas kommer en bankommitté att 
tillsättas som kan fortsätta arbeta med och utveckla det som grundläggs under projektet. 

Ungdomskommitté: 
Ungdomskommitténs arbete är beroende av hur lösningen gällande Juniorträning kommer att se ut 
framöver 

Resursgrupp: 
Utskick för intresseanmälan kommer att skickas ut under februari. 

§10 Hantering av ersättning till feriearbetare 
Efter ansökan kan Västerviks kommun betala del av lön till feriearbetare under 3 veckor (Ungdomar 
födda 2006-2009). Detta nyttjades 2024 
En felaktig utbetalning gjordes som nu är reglerad 

§11 Deltagande i juniorläger 
Hur juniorläger kommer att arrangeras i framtiden är i dag oklart. Det kommer att vara beroende av 
vem och hur juniorträning kommer att organiseras 

§12 Personalförmåner 
Personalförmåner gicks igenom och Klubbchef fick uppdrag att göra en sammanställning som kan 
presenteras på ett kommande styrelsemöte. 

§13 Kommunikation till medlemmarna 
Ambition finns att fortsättningsvis skicka ut information till medlemmar kvartalsvis. 
Arbete med att finna struktur eller policy för hur vi kommunicerar information till medlemmar 
fortsätter. 

§14 Stadgeändring 
Stadgar är uppdaterade enligt Golfförbundets nya regler. Dessa kommer att tas upp på två 
kommande årsmöten. 

§15 Övriga frågor 
Taxa laddstolpar. Styrelsen beslutade att höja avgift från 4 kr till 5 kr/kWh för laddning av bil. 
 

§16 Nästa möte 
6/3 2025 

 

 
Svante Gustafson, ordförande         Claes Asklöf, justeringsperson 

 
 
 
Susanne Thunholm, sekreterare 



 

 

 

 


